

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S18/19-071

英文科校本教材及網上學習平台

敬啟者：為了提升學生的英文能力，英文科為各級學生集體編印英文練習及訂購網上學習平台，項目如下：

級別	訂購項目	費用	需繳總額
S1-S3	1. MySmartABC 網上學習平台	\$40	\$40
S4	1. MySmartABC 網上學習平台 2. 校本課程教材	\$40 \$5	\$45
S5	1. MySmartABC 網上學習平台 2. 校本課程教材	\$40 \$6.8	\$46.8
S6	1. 校本課程教材	\$40 \$9.3	\$49.3

MySmartABC 網上學習平台的戶口登入資料已由 貴子弟英文老師派發。敬請 貴子弟於 2017 年 10 月 17 至 10 月 26 日期間，帶備已增值八達通到總務處繳交費用。

如有查詢，請致電 2380 0241 與英文科主任衛荷老師聯絡。

此致
貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2018 年 10 月 16 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S18/19 – 071
To: All Parents

16th October 2018

School-based English Materials and Online Learning Platform

To further enhance our students' English proficiency, the School will be printing school-based materials and subscribing to an online English learning platform for your child. Details are as follows:

Form	Items	Price	Total
S1-S3	1. MySmartABC Online Learning Platform	\$40	\$40
S4	1. MySmartABC Online Learning Platform 2. Elective Module booklet	\$40 \$5	\$45
S5	1. MySmartABC Online Learning Platform 2. Elective Module and Grammar booklets	\$40 \$6.8	\$46.8
S6	1. Elective Module and HKDSE Revision booklets	\$40 \$9.3	\$49.3

The account information of the MySmartABC online learning platform has been distributed to your child by his/her English teacher. Please remind your child to pay with his/her octopus card at the school office from 17th October to 26th October.

For enquires, please do not hesitate to contact Ms. Sheila WAI, the Head of English Department, at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



Dr. Chiu Cheung Ki
Principal